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Svenska	Agilityklubben	11-2015	
2015-12-16,	§	166-182	
Protokoll	från	telefonmöte	med	Svenska	Agilityklubbens	styrelse	16	december	2015.	
Närvarande:		
Åsa	Wrede	Vice	Ordförande	
Sven	Åfeldt	Kassör	
Maria	Lönnberg	Sekreterare	
Patrik	Borgström	Ledamot	
Hans	Nordgren	Ledamot		

Mette	Björne	Ledamot		
Anja	Jurestam	Suppleant		
Rosemarie	Persson	Suppleant		
Fredrika	Jonasson	Suppleant		
	

	
Adjungerade:		
Ewa	Lundin	kanslist	SAgiK	 Per-Inge	Johansson	SKK	
	
Frånvarande:	
Christianne	Simson	Ordförande			 Lena	Dyrsmeds	Suppleant			
	
§	166	Mötet	öppnas	
Mötesordföranden	Åsa	Wrede	öppnar	mötet	
	
§	167	Justering	
Styrelsen	beslöt	att	jämte	ordföranden	och	sekreteraren	kommer	Mette	Björne	att	justera	protokollet.	
	
§	168	Dagordning	
Dagordning	godkännes	med	tillägg.		
	
§	169	Föregående	protokoll	
Protokollet	läggs	till	handlingarna.	
	
§	170	VU-beslut/E-post	beslut	
	
§	171	Ekonomi	
Rapport	skickad	från	Sven	
Budget	2016	–	förslag	från	respektive	kommitté	ska	skickas	till	Sven	senast	en	vecka	före	näsa	möte.		
	
§	172	Skrivelser	
Alla	medlemmar	i	tävlingskommittén	förutom	Rosemarie	Persson	har	avsagt	sig	sina	uppdrag.		
Lena	Dyrsmeds	har	avsagt	sig	sin	plats	i	styrelsen.	
	
Beslut:	Rosemarie	Persson	utses	till	ny	sammankallande	för	tävlingskommittén	och	får	uppdraget	att	
föreslå	nya	medlemmar	till	gruppen.	
	
§	173	Nytt	tävlingssystem	
-	Flera	nya	funktioner	ligger	i	pipeline	för	implementering	
-	Design	av	själva	sidan	är	på	gång.		
	
§174	NM	2017	
Inget	nytt	att	rapportera	
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§175	VM	2018	
SKK’s	centrala	styrelse	har	beslutat	att	inte	ansöka	om	VM	2018	för	SAgiK’s	räkning	pga.	det	rådande	läget	
inom	FCI.	SAgik	väntar	vidare	besked	från	SKK	om	ev.	förändring	av	situationen.	
	
§176	Facebook	och	hemsidan	
Inget	nytt	att	rapportera	
	
§	177	Kommittéer	
-	Funktionärskommittén	
Jobbar	med	nya	riktlinjer	för	domare.		
	
-	Landslagskommittén	
Rapport	från	Maria	Lönnberg	om	vad	som	pågår	just	nu.		
	
-	Utbildningskommittén	
Har	lämnat	in	förslag	på	att	utse	Fanny	Gott	till	agilitylärare.		
	
Beslut:	Fanny	Gott	utses	till	agilitylärare.		
	
§	178	PR/Sponsring		
Rapport	från	Hans	Nordgren	om	det	pågående	arbetet.		
	
§	179	Regelrevideringen	
Beslut:	Regelförslaget	godkänns	och	ska	skickas	in	till	PTK	hos	SKK.		
	
§	180	Övriga	frågor	
-	Rapport	Hundmässan	
Ewa	Lundin	och	Patrik	Borgström	rapporterade	om	vad	som	hände	på	hundmässan.	
-	Förslagsformulär	
Det	finns	numera	ett	förslagsformulär	på	hemsidan.	
	
§	181	Nästa	möten	
-	23-24	januari	kl	9-17,	9-13–	genomgång	av	budgetförslag,	verksamhetsplaner	och	
verksamhetsberättelser	för	alla	kommittéer.	
	
§	182	Mötet	avslutas	
Ordförande	avslutar	mötet.	
	
Justeras	

	

______________________________________ 
Mötesordförande		Åsa	Wrede	 	
 
 
 
______________________________________ _________________________________ 
Sekreterare	 Maria	Lönnberg	 	 Justerare	Mette	Björne	


